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Zápis ze schůze OV Vrcov 
 
Datum:   1. 8. 2021, od 20:00 hod.  
Přítomni:  Josef Sova, Jindřiška Frantesová, Tomáš Veber, Petr Kolínský 
Na vědomí:  MěÚ Borovany, sekretariát starosty 
 
 

1. Plán investic na rok 2022 
- pokračovat v osazení nových žlabů dále kolem Herdů až nad Pavelců  
- oprava propadlých kanálových vpustí  
- odstranění sloupů bývalého osvětlení ledové plochy na hrázi rybníka / pod Horalů a Ježků / 
- oprava děr v chodníku a rekonstrukce horní části až ke kontejnerům na tříděný odpad – pod horním 

rybníkem směrem do vsi  
- doplnit neoficiální (nebo cyklistické) směrovky pro místní orientaci u hospody a u hasičárny - směrovka 

Ledenice 
- párty stan 3x6 m, 4 pivní sety k trvalému uložení ve Vrcově 
- kompletní sanace a oprava horního rybníka 
- pokračovat v optimalizaci veřejného osvětlení od hasičárny dále až na konec obce 
- zřídit u altánu na dětském hřišti odběrné místo el. energie 230 V 
- doplnění dopravních značek – omezení hmotnosti 3,5 t a zúžení vozovky při vjezdu do obce ve směru od 

Ledenic, neprůjezdné pro nákladní vozy 
- nečerpanou položku - finanční podpora při vzniku erbu Vrcova - převést do roku 2022 
- retardér mezi místními částmi Cikánov a Stráž (Chrastí) na úrovni oplocení pozemků před ostrou zatáčkou 

a 2 retardéry na komunikaci „horní cesta“ od hlavní silnice Borovany–Třeboň směr Ledenice. Po dobu 
výstavby komunikace Vrcov–Borovany se průjezd aut obcí několikanásobně zvýšil. Řidiči z obcí ve směru 
od Třeboně, si středem obce zkracují cestu do Ledenic a Českých Budějovic, přičemž nedodržují dopravní 
předpisy a jejich pohyb obcí je potřeba zpomalit. 

- oprava omítek objektu bývalé prodejny a knihovny 
 

2. Do plánu sečení zařadit obecní pozemek sousedící s objektem paní Klínkové. 
 
 

Zapsal: Jindřiška Frantesová 
Ověřeno: Josef Sova, předseda OV 


